
Protokoll styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 2020-09-13

Plats: Mellevi
Tid: 19:00 – 21.15

Närvarande
Martin Lindbom (ordförande)
Enrico Seeling (ordförande)
Sara Svadling (sammankallande för Friskvård)
Anna Sager (ledamot)
Johan Engwall (skötsel/fastighet)
Monica Enqvist (sammankallande för innebandy).

§1. Mötets öppnande
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.
(val av sekreterare för dagens möte – Monica Enqvist)

§2. Godkännande av dagordning
Förslag till dagordning fastställdes.

§3. Godkännande av föregående protokoll
Punkt kring Sportklubbens försäljning förtydligas. Beslut som fattats är;
Det som säljs för säsongen ht 2020/vt 2021 för Innebandy och Handboll är kakor. Försäljning av kakor
möjliggör webbshop bl a vilket är bra utifrån rådande situation kring Corona-pandemin.
Alla lag som säljer kakor får 10 % av vinsten förutom det lag som har högst försäljning, det laget får 100 
% av vinsten i sitt lags försäljning. Försäljningsperioden är tre veckor (startdatum ännu ej satt)

Datum för Sportklubbens planerade städdag behöver korrigeras. 

Beslut 
att Datum för höststäddagen är lördag 17/10. Johan och Martin ändrar på de ställen där 

datum står fel (feltryck har gått ut om datum lördag den 18/10).

Beslut
att Föregående protokoll godkändes därefter och lades till handlingarna.

§4. Ekonomi
Ordförande redogör för ekonomisk rapport
Juli 2020: -16 349 kr. Bankmedel 539 388 kr
Augusti 2020: -14 595. Bankmedel 524 292 kr

§5. Ordförande har ordet
MTB-dagar för vt 2020 är nu avklarade. Två dagar har genomförts tillsammans med Aktivitetscenter i 
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Fjärdhundra där Aktivitetscenter stod för ledare/aktivitet och Sportklubben för arrangemang/lokal. 
Mycket uppskattat arrangemang där antal deltagare för första dagen var cirka 20 och för andra dagen 
27. Till andra dagen fick arrangören säga nej till 10 förfrågningar/önskemål om att delta. Arrangör/ledare 
har tillsammans avslutat aktiviteten med pizza på Forsby kvarn för summering, planering inför 
kommande säsong. Sannolikt kommer Aktivitetscentret då själva att hålla i arrangemanget. För denna 
aktivitet utgick aktivitetsbidrag med ...... kr. Eftersom bidraget ansöktes som samarrangemang så ser 
styrelsen idag att överskott bör delas mellan Fjärdhundra sportklubb och Aktivitetscenter.

Beslut
att 4000 kr (1/2 överskottet) tillfaller Aktivitetscenter.

Handbollskickoff har planerats som del i Guldkantsbidraget sportklubben fått. Datum för denna kickoff 
är 19/9 kl 11.00 och huvudaktiviteten är uppvisningsmatch A Flickor (FSK-Bålsta IF). Efter matchen/i 
anslutning till matchen kan intresserade barn/ungdomar kunna prova på att exempelvis skjuta straffar 
och göra några handbollsrelaterade övningar. Aktiviteten förläggs till Mellevi. Annonsering sker via 
Laget.se samt sociala medier

Sportklubben har fått två nya ”rastplatsbord” som står på altanen på Mellevi. Det är pensionärer som 
byggt dessa i Aktivitetscenters lokaler. Sportklubben är jätteglada för detta initiativ då de ”rastplatsbord” 
som stod där förut både var farliga och fula.

Ordföranden har gjort en projektansökan till kommunen som gäller att klubben ska satsa på 
racketsport. Ordförande har kompletterat ansökan enligt de önskemål som framkommit från 
kommunen, inte beslut i frågan har ännu fattats från kommunens sida. På sikt kan eventuellt beviljade 
medel göra att sportklubben kan utöka med en till sektion för racketsport. 

Martin har sammankallat till ett möte med ledare/tränare, lokalbokningsansvarig i klubben för 
handboll och innebandy för att styra upp fördelningen av halltider. I dagsläget ser planeringen ut att 
fungera och fördelningen av träningstider är gjorda. 

Martin informerar om att kommunen har två former av bidrag som Sportklubben kan ansöka medel 
från. En form är bidrag för enstaka aktiviteter, det andra är bidrag för längre projekt/satsningar. Martin 
och Enrico har gjort flera ansökningar och ser att det finns möjlighet att få extra ekonomiska medel. 
Ansökningsförfarandet tar tid i anspråk men är inte per definition så krångligt. 

Inför årsmötet aviserar idag ordförande Martin samt ordförande Enrico att de ställer sina 
ordförandeposter till förfogande, kommer inte att fortsätta som ordförande. 

Webb-uppkoppling för direktrapportering, internet i Fjärdhundra sporthall saknas fortfarande. Det har 
monterats sk accesspunkter men sportklubben får inte automatiskt tillgång till nätåtkomst enligt 
kommunen. Martin står i dialog med kommunen ang detta, att inte ha nätåtkomst gör att exempelvis 
handbollen inte kan direktrapportera (som numera är ett krav från Handbollsförbundet) utan att 
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använda privat mobil som hotspot.

Enrico berättar om att aktuellt just nu gällande bidragsansökan till kommunen är ansökan
för ”racketsport” cirka 40.000 kr. Besked kommer att lämnas av kommunen nästa vecka. Enrico bevakar
frågan.

Enrico har påbörjat arbetet kring verksamhetsplan för 2021. Detta är också av stor vikt att
ha en sådan när det gäller att uppfylla kriterierna för ”Diplomerad förening” något som Sportklubben vill
uppfylla gentemot de kriterier som satts upp av Fotbollsförbundet. 

Höststäddag på Mellevi arrangeras  17/10. Johan Engwall har anslagit om detta på sociala medier. 
Hittills har ingen svarat/visat intresse. Vid sittande möte anmäler Sara Svadling och Anna Sager sitt 
intresse att hjälpa till. 

Kort genomgång av sk LOK-stöd, Laget.se underlättar detta om vi använder det på rätt sätt. 
Sportklubben tillåter att ett barn provar på en aktivitet vid två tillfällen innan aktivitetsavgift och 
medlemsavgift ska tas ut. 

Bredband till Mellevi. Process med att försöka få in fiberkabel till Mellevi, Johan Engwall bevakar frågan. 
Johan har kontakt med Fröman, Samhällsbyggnad Enköpings kommun. 

§6. Rapport från sektionerna
Fotboll
Fotbollssäsongen håller på att avslutas, sista matcherna nu i slutet av september. Tränare och ledare för 
nästa säsong ses över så långt det går. Enrico flaggar för arbetet kring diplomerad förening och ser behov 
av att styrelse har ett möte med SISU ang detta. Styrelsen ska lämna förslag på tid för detta möte. Mötet 
bör ske innan kommande månads slut. 

Beslut
att Enrico skickar ut kallelse till detta möte.

Handboll
Handbollssektionen håller på att starta upp sin säsong. I närtid arrangeras 19/9 en Handbolls kick off på 
Mellevi. Äldsta flicklaget spelar en uppvisningsmatch mot Bålsta och därefter är det möjligt för 
intresserade att testa handboll på Mellevi gräsplan. Johan Engwall är ansvarig för att iordningställa 
planens när det gäller gräs och linjer. Olika aktiviteter kommer att finnas, straffläggningar mm. 
Handbollsskola samt seriespel för flickor 08-10 samt äldsta flicklaget 03-05

Innebandyn
Innebandyn håller på att starta upp sin säsong. Det kommer att finnas två seriespelande lag p09 samt
Pojkar Knatteligan, utöver det kommer det att finnas motionsaktivitet med innebandy för f10/11 samt
13/14. Nya ledare finns för motionsaktiviteten för flickor. Motionsinnebandy för vuxna fortsätter sin
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verksamhet såsom tidigare. Nyckelkort har beställts till de ledare som tillkommit inom innebandyn.
Martin har beställt.

Skidor/ Friskvård/Barngymnastik
Aktiviteten skidor har inte kommit igång riktigt ännu. Friskvårdsdelen med cirkelgymnastik hålls utomhus 
i dagsläget så länge det är möjligt med anledning av behovet av att följa riktlinjer kring Corona. 
Barngymnastiken har problem att få fram ledare, utskick om intresseanmälan har gjorts men inga 
föräldrar har erbjudit sig att hjälpa till och två ungdomsledare har aviserat intresse men för att köra 
igång har sportklubben satt som villkor att minst fyra ungdomsledare samt 1 – 2 vuxna ledare måste 
finnas för att aktiviteten ska kunna drivas.

Beslut
att sammankallande för sektionen friskvård, Sara Svadling, gör ett utskick till de föräldrar som 

tidigare varit intresserade av att ha sina barn i aktiviteten för att tydligt och klart 
informera om villkoren och förutsättningarna för aktiviteten. Får sportklubben inget 
gensvar så kommer barngymnastik inte att arrangeras förrän det finns tillräckligt med 
ledare. 

Festkommittén
Festkommittén har utifrån läget kring Corona-pandemin samt i viss mån bristen på intresserade legat lite 
avvaktande. Nu stundar tiden för det uppskattade arrangemanget kring Zombie run. Styrelsens 
viljeriktning är att arrangemanget genomförs som tradition men med tillägg och anpassning utifrån de 
nationella riktlinjer som finns kring Corona. 

Beslut
att Preliminärt datum för Zombie run sätts till 14/11 2020
att arbetsgrupp för Zombie run sammankallas den 17/9 kl 18.00-20.00. Sammankallande för 

Festkommittén, Maria Hägglöf, kallar till mötet.
att som underlag till arrangemanget så letar arbetsgruppen fram tidigare 

dokumentation/excelark med info om vilka moment/delar i arrangemanget som det 
behövs personer till. Gör ett nytt aktuellt ark som stöd i möjligheten att dela ut enstaka 
arbetsuppgifter till volontärer så att det blir tydligt vad som förväntas, en avgränsad 
arbetsuppgift. 

§7. Föranmälda frågor
1) Försäljning nu till hösten, när beställa utr. Till kakförsäljning?

Sportklubben har vid tidigare styrelsemöte bestämt att Innebandy och Handboll ska sälja kakor. 
Sportklubben har ingen försäljningsansvarig centralt så alla lag får själva ta ansvar för försäljning. 
Försäljning av kakor kan ske via webshop vilket är att föredra utifrån pågående Coronapandemi.
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2) Priser Uthyrning av Mellevi?

Priser som står på laget.se är aktuella och uppdaterade.

3) Höststäddag, Har vi material till den dagen?
a. Taket
b. Dagvatten
c. Fasad
d. Dörrar
e. Burgare

4) Personal till handbollskickoff, på Mellevi 19/9?
a. Korv och dricka
b. Coronaspärrning
c. Karta

5) Kiosklåset i hallen, hur hanterar vi kortnyckeln?
Kiosknyckel till Sporthallen. Diskussion har förts om det är möjligt att lägga in behörighet till kiosken på 
tränare/ledares befintliga kort/passerkort. Martin har undersökt frågan men får till svar från 
lokalbokning/kommunen att det inte är möjligt. Beslut:

att ledare/tränare/föräldrar som ska stå i kiosken vid match/aktivitet får fortsätta hämta 
kort/passerkort till kiosken hos Emma såsom tidigare. 

6) Flytt av kiosken, Utbud?, Prislista?
Kioskflytt från Mellevi. När sommarsäsongen är slut kommer kiosken som sig brukligt flyttas över till 
Sporthallen. Kioskansvarig i Sporthallen är Josefin Hedlund. Första hemmamatchen i Sporthallen är 4/10.

Beslut
att datum för kioskflytt blir den 27/9. 

7) Städning bollrum Idrottshallen, vem?

Beslut
att Innebandysektionen tar på sig att inför säsongen städa bollrummet. Gemensamt ansvar för 

städning/hålla ordning mellan handboll och innebandysektionen.

8) Coronasäkring av idrottshallen?
Sammantaget för alla sektioner som använder Sporthallen gäller att ta hänsyn till Coronarestriktioner. Vi 
måste alla hjälpas åt med det. Diskussion idag om tejpade sektioner mm. 

Beslut
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att Enrico letar fram en bild/”håll avstånd” och att Enrico och Martin tar ansvar för att denna 

trycks upp i stort format och kan anslås i hallen.
att Handsprit ska finnas i hallen vid matcher och träningar.

9) Nycklar till skåp i bollrummet?
att Varje lag märker upp sitt skåp i hallen så att det är tydligt vems skåp/sektion/lag det är.

10) Målvaktsställ nya innebandylag?
Beroende på vilka som kommer till de olika barn/ungdomsaktiviteterna kan inköp av målvaktshandskar 
och ev målvaktsställ att behöva göras. Sammankallande för sektionen, Monica Enqvist, har informerat 
lagledare/tränare om detta, att de måste inkomma med önskemål om eventuella inköp då beslut om 
inköp fattas centralt i Sportklubben. 

11) Cirkelträningen, Utomhus/inomhus.
Se rapport från friskvård ovan.

12) Aktivitetsbidragen, Uppföljning, visa
Martin redovisar för styrelsen kring de genomförda aktiviteter som fått eller har pågående 
aktivitetsbidrag från kommunen.  

13) Pengar från fj100 %
Sportklubben har fått 12 000 kr från FJ100% som ska riktas mot tonårstjejer och innehållet i aktiviteten 
ska innehålla värderingsövningar, existentiella frågor kring kropp och könsroller, exempelvis som den 
som tidigare genomfördes med Nina Rung. 

Beslut
att Johan Engwall får i uppdrag att se över frågan, om Rung eller liknande föreläsare kan 

anlitas för detta. 

§8. Övriga frågor
-

§9. Nästa möte
Datum:
Tid: 19:00
Plats: Mellevi

§10. Mötets avslutande
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid pennan Monica Enqvist, sekreterare för dagens möte.


